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Device for affixing a flat panel, especially a glass pane, to a support frame.

Title (de)
Befestigungsvorrichtung einer Platte, insbesondere einer Glasscheibe auf einem Tragrahmen.

Title (fr)
Dispositif de fixation d'une surface plane, notamment en verre, sur un support d'encadrement.
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Abstract (en)
Device comprising, attached against the support (3) opposite the flat panel (2) to be affixed, a gluing profile (18) having a face (21) parallel to the
panel and against which the latter is pressed, with putty (13) being placed in between, of which the characteristics are defined beforehand in order
exactly to match those of the profile. Application to constructions using metal profiles, particularly made from anodised aluminium. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de fixation d'une surface plane, notamment en verre, sur un support d'encadrement, caractérisé en ce qu'il comporte, rapporté contre le
support (3) en regard de la surface plane a fixer (2) un profil de collage (18) présentant une face (21) parallele a la surface et contre laquelle celle-ci
s'applique avec interposition d'un mastic (13) dont les caractéristiques sont préalablement définies pour étre exactement adaptées a celles du profil.
Application aux constructions utilisant des profilés métalliques, notamment en aluminium anodisé.
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